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Zápis zo zasadnutia 3. Kolégia dekana dňa 17.12.2024 

 
 
TERMÍN: 17.12.2024 o 09:00 hod.  
 
PRÍTOMNÍ:  
prof. Ing. Ivan Kotuliak, prof. Ing. Pavel Čičák, PhD., PhD., doc. Ing. Lukáš Šoltés, PhD., Ing. Katarína Jelemenská, 
PhD., doc. Mgr. Michal Kováč, MSc., PhD. , doc. Ing. Ján Lang, PhD., Ing. Branislav Kmeť, RNDr. Jan Böjtös, PaedDr. 
Pavol Baťalík, Dominik Gozora , Bc. Matej Pakán – zástupca študentov  
 
PRIZVANÍ: doc. Ing. Peter Trúchly, PhD., Ing. Silvia Galgóci, PhDr. Erika Nižnanská, Ing. Michaela Sabolová, Mgr. 
Martin Ronec  
 
OSPRAVEDLNENÍ: doc. Dr. techn. Ing. Michal Ries, PhD., Ing. Ľubica Palatinusová  
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie  
2. Aktuálne informácie  
3. Štúdium a starostlivosť o študentov  
4. Veda a výskum  
5. Spolupráca s praxou  
6. Financie a prevádzka budovy (prizvaný M. Kandlbauer)  
7. Propagácia (prizvaná Ing. M. Sabolová)  
8. Personalistika (prizvaná PhDr. E. Nižnanská)  
9. Zamestnanecká časť AS FIIT STU  
10. Študentská časť AS FIIT STU  
11. Centrum priemyselného výskumu – CPV 
12. Centrum výpočtových a komunikačných služieb – CVKS 
13. Slovenská informačná knižnica – SIK  
14. Zamestnanecká rada  
15. Rôzne  

 
 
K bodu 1: Otvorenie  

• Dekan privítal prítomných členov KD FIIT STU.  
 
 
K bodu 2: Aktuálne informácie  
Dekan otvoril zasadnutie, prebehla kontrola úloh z predchádzajúceho zasadnutia a informoval o nasledovnom:  

• dekan zhodnotil priebeh zimného semestra, výraznejšie problémy sa nevyskytli a poďakoval sa 
prítomným členom, kolegom za spoluprácu,  

• budúci rok sa budú prijímať nové HaI kritéria,  

• plánuje sa otvoriť nový bakalársky študijný program v anglickom jazyku,  

• plánuje sa akreditácia inžinierskeho študijného program Umelá inteligencia v spolupráci s FEI TU 
v Košiciach.  

 
 
K bodu 3: Štúdium a starostlivosť o študentov + IET  
Ing. Galgóci informovala o nasledovnom:  

• Školné 2024/2025  
o bolo vygenerované školné vo výške 27 800 € za bakalárske štúdium, 22 170 € za inžinierske štúdium 

a 7 180 € za doktorandské štúdium, spolu 57 150 €,  
o 19 študentov požiadalo o úpravu školného – 12 študentom bude školné odpustené, 4 študentom 

bude školné znížené a 3 študentom bola žiadosť o odpustenie zamietnutá.  

• Vyplatené štipendiá v roku 2024:  
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o sociálne  
o tehotenské  
o POO (1-11/24)  
o doktorandov  
o vládne  
o motivačné odborové  
o motivačné prospechové  
o motivačné mimoriadne  
o z vlastných zdrojov  

• Štatistiky – boli vypracované štatistiky V11 pre CVTI SR:  
o 836 študentov so slovenským štátnym občianstvom, z toho 104 žien (Bc. a Ing. štúdium),  
o 227 cudzincov, z toho 46 žien (Bc. a Ing. štúdium),  
o doktorandov je v dennej forme štúdia 55/10 a externej forme štúdia 8/0.  

 
Doc. Šoltés informoval o nasledovnom:  

• Prijímacie konanie na bakalárske štúdium na AR 2025/2026 o bolo spustené podávanie prihlášok + 
registrácia na prijímaciu skúšku 14.02.2025,  
o plánovaný počet študentov INFO 400, INFO4 0,  
o za 3 dni už evidujeme 20 prihlášok, z toho 5 riadne podaných aj zaplatených.  

• Bakalárske štúdium v anglickom jazyku  
• VR FIIT schválila zámer na akreditáciu nových Študijných programov na 3-ročné externé doktorandské 

štúdium.  
 
Doc. Trúchly v súvislosti s akreditáciu IET informoval o nasledovnom:  

• IET – Externí hodnotitelia  
o doc. S. Czanner dodá meno a kontakt,  
o Proces: Fáza I (2025) – 6 predmetov; Fáza II (2026) – Povinné predmety; Fáza III (2027 a ďalšie) – 

Povinné voliteľné predmety.  
o Materiály (proces a šablóna výročnej správy) pripravené v angličtine.  

• IET – Členstvo v IET (od 2025)  
o skupina zamestnancov cena/rok/osoba je 197 £,  
o doktorand s CEng (doktorand v prvom ročníku štúdia), cena/rok/osoba je 35 £.  

• IET – Návrh pokrytia LO M7 (Sustainability) v DizP6 (dizertačnej práci)  
 
 
K bodu 4: Veda a výskum  
Doc. Kováč informoval o nasledovnom:  

• Informácia ohľadne HaI pre odbor AI, čaká sa na vyjadrenie prorektora pre VV prof. Híveša ohľadom 
zakomponovania e-learningových materiálov do plnenia kritérií. Deadline je 20.12.2024. Do kritérií pätíc 
HaI sa nebudú zahŕňať publikácie z roku 2024.  

• Boli vyhodnotené projekty mladých výskumníkov. FIIT dostane financie na 11 projektov.  
• Informácie o predloženom dlhodobom zámere rozvoja STU.  

 
 
K bodu 5: Spolupráca s praxou  
Prof. Čičák informoval o nasledovnom:  

• Prebieha zber dát k vypracovaniu štatistického výkazu DALV, ktorý sa bude spracovávať v januári/februári 
podľa výzvy CVTI. Dáta za jednotlivé realizované kurzy v roku 2024 je potrebné nahrať do 15.01.2025.  

• Začína sa s prípravou ponuky Partnerstiev a Tímového projektu pre akad. rok 2025/2026.  
 
 
K bodu 6: Financie + prevádzka budovy  
Prizvaní Mgr. Ronec informoval o nasledovnom:  

• dňa 16.12.2024 prebehol „Kontrolný deň“ č. 7 na stavbe fasáda “sever”,  
• zhotoviteľ odstraňuje lešenie z fasády,  
• do konca týždňa má zrealizovať dokončenie opravy podhľadu z vonkajšej strany CPU,  
• dňa 18.12.2024 sa uskutoční o 10.00 h odovzdanie diela fasáda “sever” investorovi,  
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• porucha na teplovode bola odstránená.  
 
 
K bodu 7: Propagácia  
Ing. Sabolová informovala o nasledovnom:  

• 13.12.2024 sa konal Deň otvorených dverí – zúčastnilo sa približne 600 stredoškolákov, zároveň bola 
spustené podávanie prihlášok na akad. rok 2025/2026,  

• 16.12.2024 bola spustená registrácia na 1. termín prijímacej skúšky.  
 
 
K bodu 8: Personalistika  
Dr. Nižnanská informovala o nasledovnom:  

• informácia k ukončeniu Dohôd o vykonaní práce (DOVP) za rok 2024,  
• pripravujú sa nové DOVP na rok 2025,  
• potreba nahrávania žiadosti a schvaľovanie dovoleniek v dochádzkovom systéme 12/2024 a 01/2025,  
• podklady ku mzdám za 12/2024 prosí prítomných vedúcich pracovníkov odovzdať do 19.12.2024,  
• rozpustenie Sociálneho fondu,  
• pripomienka potreby nahrávania služobných ciest v dochádzkovom systéme.  

 
 
K bodu 9: AS FIIT STU  
Doc. Lang informoval o plánovanom Zhromaždení Akademickej obce dňa 17.12.2024 FIIT STU o 13:00 hod., kde 
bude prednesená priebežná správa o činnosti AS FIIT STU za rok 2024.  
 
 
K bodu 10: Študentská časť AS FIIT STU  
Bc. Pakán informoval prítomných členov, že v súvislosti s predmetmi študenti nezaznamenali problémy, sťažnosti 
a poprosil prítomného študijného prodekana o termín stretnutia k téme Evaluácia.  
 
 
K bodu 11: Centrum priemyselného výskumu  
Ing. Kmeť informoval o činnosti pracoviska:  
Projekty – prehľad aktivít od zasadnutia zo dňa 08.10.2024:  

• bola schválená žiadosť PO KCKB pre vysoké školy,  
• bolo schválených 11 žiadostí Granty mladých výskumníkov STU,  
• bola schválená žiadosť z PO Matching granty súkromný sektor 2,  
• ukončenie zúčtovania projektu ECEHub – Nórske fondy,  
• boli podané ŽOP projektu CZ PO EBSIM,  
• boli prijaté zálohové platby projektov PO ESG a R2-R4,  
• prebehla finalizácia dodávky HPC staníc pre výskumné skupiny z výzvy Matching granty súkromný sektor 

1. kolo,  
• boli podané 3 žiadosti HE,  
• účasť v 15 podaných projektoch PO Digitálna transformácia SR RIS3,  
• účasť v piatich projektoch TIK, ktoré boli vo finále prezentácie pred panelom expertov.  

 
WorkZone – prehľad aktivít zimný semester 24:  

• starostlivosť o priestory a zabezpečenie vhodného prostredia pre študentov na individuálnu prácu, 
tímové projekty,  

• organizácia spoločenských podujatí pre študentov FIIT (Spoločenské hry 3x), súťaž FIIT Gaming Room,  
• príprava a finalizácia spolupráce s externými firmami: Siemens Healthineers a Profinit (zmluvy podpísane 

na akademický rok 2024/2025),  
• príprava a organizácia odborných seminárov (3x za semester) v priestoroch FIIT WorkZone  
• podpora pre organizačný tím na FIITkovicu 2025 (04.03.2025).  

 
 
K bodu 12: Centrum výpočtových a komunikačných služieb  
Dr. Böjtös informoval o nasledovnom:  
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• bolo zrealizované pridelenie default výpočtových zdrojov pre výskumné skupiny, vrátane zaškolenia 
správcov  

• Rozvojové aktivity:  
o Pripravený projekt “Didaktika” pre  

▪ vybavenie učební a zasadačiek,  
▪ pre nové tlačové prostredie,  
▪ rozšírenie prístupových systémov.  

o Pripravený projekt na zvýšenie dostupnosti non-IT zariadení v datacentre, čakáme na realizáciu.  
o Pripravený koncept rozvoja fakultného cloud prostredia, čaká sa na realizáciu.  
o Zvýšenie kybernetickej bezpečnosti na FIIT:  

▪ uvedenie do prevádzky testovacieho prostredia Wazuh – ako základ fakultného SOC-u,  
▪ Flowmon monitoring.  

o Spustený projekt monitorovania IKT prostredia FIIT.  
 
 
K bodu 13: Slovenská informatická knižnica  
Dr. Baťalík informoval o nasledovnom:  

• EPC za rok 2024 do 31.01.2025, zatiaľ evidovaných 80 publikácií,  
• zborník z IIT.SRC 2025 bude už v spolupráci s vydavateľstvom IEEE, prebieha príprava konferencie,  
• digitálna knižnica STU cez elvira.stuba.sk,  
• repozitár – nainštalovaný, Crossref je v jednaní.  

 
K bodu 14: Zamestnanecká rada (ZR)  

• Predseda ZR p. Gozora informoval o vyplácaní príspevkov zo sociálneho fondu podľa Kolektívnej zmluvy. 
Dňa 05.12.2024 bola doručená Zamestnaneckej rade sťažnosť bývalej zamestnankyne.  

 
 
K bodu 15: Rôzne  

• Dr. Baťalík informoval o probléme s vetraním na fakultnom pracovisku SIK, prosí o riešenie v spolupráci 
s TPO FIIT STU.  

 
 
Termíny:  
VF FIIT STU  14.01.2025  
Prijímacie konanie – 1. kolo  14.02.2025  
 
 
 
Zapísala: Mgr. Zuzana Kozíková, dňa 17.12.2024  
 
 
 
Overil: doc. Ing. Lukáš Šoltés, PhD. 


